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 .202331.מיום  46' פרוטוקול ישיבת מליאה מן המניין מס                               
 

 :נוכחים
 ראש המועצה -   מר רוני מרום

 מ"מ וסגן ראש המועצה -  מר מיכאל אלחזוב
 סגן ראש המועצה -  מר אלמוג ארלאקי

 חבר מליאה  -   מר יוסף דאדון
 חברת מליאה -   גב' עליזה כהן

 חברת מליאה -   ' פלורה שושןגב
 חבר מליאה  -   מר גיורא בן משי

 
 חסרים:

 חבר מליאה -   מר אפי צוהר
 חבר מליאה -   מר זיו ספקטור

 
 :משתתפים

 מנכ"ל המועצה -   מר דרור דבש
 יועמ"שית -  עו"ד ליזה פודגייצקי

 עוזרת ראש המועצה -   גב' שחר מילנר
 
 

 על סדר היום:
 
 

 של חברת המועצה עליזה כהן. מענה לשאילתה .1
 

 בינוי כיתות ישיבה תיכונית סביבתי. – 1629אישור תב"ר  .2
 

 מינוי ועדת השקעות. .3
  
  

 :ףנוס נושא ראש המועצה מבקש להעלות על סדר היום

 ₪. 42,839אישור להגדלת סכום ההתקשרות לחברת אפרו יעוץ חשמל , פרויקט תכנון מע"ר תיירותי בסך של 

 רוני מרום מר   -    בעד
 מר מיכאל אלחזוב  
 מר אלמוג ארלאקי  
 מר יוסף דאדון  
 מר גיורא בן משי  

 5סה"כ בעד                    
 

    גב' עליזה כהן -   נגד
 גב' פלורה שושן 

 2 נגדסה"כ     
    

 
 380' החלטה מס

 נושא נוסף: להעלות על סדר היום מאשרים

 ₪. 42,839אפרו יעוץ חשמל, פרויקט תכנון מע"ר תיירותי בסך של  אישור להגדלת סכום ההתקשרות לחברת

 



 

  

 

בכתב את התשובה ראש המועצה הקריא את התשובה לשאילתה של חברת המועצה הגב' עליזה כהן וחילק  .1

 לחברי המועצה והמוזמנים.

 

 אישור תב"ר: .2

 
 בינוי כיתות ישיבה תיכונית סביבתי – 1629תב"ר 

 ₪ 8,404,780  לפני הגדלה
 ₪  1,149,915 משרד החינוךגדלה ה

---------------------------------- 
 ₪ 9,954,695                                      סה"כ

 
  ש"ח 191,100כולל הצטיידות בסך הערה: 

 
 מר רוני מרום   -    בעד

 מר מיכאל אלחזוב  
 מר אלמוג ארלאקי  
 מר יוסף דאדון  
 מר גיורא בן משי  

 5סה"כ בעד                    
 

    גב' עליזה כהן -   נגד
 גב' פלורה שושן 

 2 נגדסה"כ     
 

 ולהסביר למה היא נגד:מבקשת להתייחס לתב"ר  עליזה

ללמוד במצפה רמון, הם נחמדים  של ילדים שבאים התיכונית ישיבהבקשה לאשר כיתות לימוד לילדי היש לנו 
 מאוד אין בעיה. 

. אני ראיתי את לבנות להםבמבנים יבילים ולא בכיתות שהולכות  לומדיםילדים שלנו שלומדים במצפה רמון 
ראיתי את התוכנית לדעתי ילדי מצפה רמון לפני כולם וגם ראיתי כיתות ראיתי אני  התוכנית וגם באותן כיתות

 תוכניות לכיתות מחשוב.שמה ראיתי שבתוכנית יש  את התוכניות
 .המתקדמות והסייברוכל  תטכנולוגיו את נושא המחשוב וכל  לנו לא מלמדים בתיכון ש

   אני לא מוכנה לאשר את התב"ר הזה.
    
 381' החלטה מס

 .בינוי כיתות ישיבה תיכונית סביבתי – 1629תב"ר  מאשרים
 
 

 מינוי ועדת השקעות .3
 

 הרכב הוועדה:
 

 מנהלת אגף שח"ק אדר, גב' יעל
 ראש המועצה גב' שחר מילנר, עוזרת

 גב' טל גבורה, מנהלת אגף שפ"ע
 משקיפים:

 רו"ח
 יועמ"ש

 
 



 

  

 
 מר רוני מרום   -    בעד

 מר מיכאל אלחזוב  
 מר אלמוג ארלאקי  
 מר יוסף דאדון  
 מר גיורא בן משי  

 5סה"כ בעד                    
 

    גב' עליזה כהן -   נגד
 גב' פלורה שושן 

 2 נגדסה"כ     
    

 382' מסהחלטה 
 והרכבה. מינוי ועדת השקעות מאשרים

   

 ₪ 839,42אישור להגדלת סכום ההתקשרות לחברת אפרו יעוץ חשמל, פרויקט תכנון מע"ר תיירותי בסך  .4
 

 מר רוני מרום   -    בעד
 מר מיכאל אלחזוב  
 מר אלמוג ארלאקי  
 מר יוסף דאדון  

 גב' פלורה שושן 
 מר גיורא בן משי 

 6סה"כ בעד                    
 

    גב' עליזה כהן -   נמנע
 1 נמנעסה"כ     

    
 383' החלטה מס

 ₪. 839,42הגדלת סכום ההתקשרות לחברת אפרו יעוץ חשמל, פרויקט תכנון מע"ר תיירותי בסך של  מאשרים

 

 

 

 
 
 
 

_________________       ________________ 
 דרור דבש                                                         רוני מרציאנו מרום    

 מנכ"ל המועצה              ראש המועצה        
 
 
 
 
 
 
 


